
Agenda/Notulen Medezeggenschapsraad OBS De Pijlstaart 

Datum :         Donderdag 21 maart 2023 

Tijd :                Starttijd 19.30 uur 

Plaats :           OBS De Pijlstaart           

Agenda 

1. Opening vergadering 

○  

 
2. Actie-/vergaderpunten uit vorige MR vergaderingen   

○ De OR heeft het kasboek met Sidney gedeeld en hij zal dit bekijken. Tevens zal hij dit 
delen met de overige leden van de MR. 

○ Sidney zal de vacature MR voorzitter naar Laurette sturen, zodat deze in Parro gedeeld 
kan worden. 
    

3. Huisvesting (groep 8/algemeen)   

○ Door de omstandigheden rondom de huisvesting zullen de groepen 8 dit jaar toch nog 
naar de Jozefschool moeten.  

○ Er gaat een brief naar de ouders/verzorgers van de kinderen uit groep 8, waarin meer 
informatie zal staan.  

○ Tom heeft een impressie filmpje laten zien van het bijgebouw, en dat ziet er heel goed 
uit. 

○ Wel is er goed nieuws met betrekking tot de bezwaren die waren ingediend. Er is een 
productief gesprek geweest tussen Stichting Auro en de bezwaarmakers en dat heeft 
ertoe geleid dat de bezwaren zijn ingetrokken. 

○ Er zijn onderling afspraken gemaakt welke zijn vastgelegd in een 
vaststellingsovereenkomst. 

○ Daarnaast is er ook een subsidie toegewezen om het huidige klimaatsysteem te 
vervangen (start medio 2025). Met het nieuwe systeem kan per klas de temperatuur en 
ventilatie worden geregeld. 

○ Dit is een goede stap naar verduurzamen want de school kan daardoor ook van het gas 
af en er zullen zonnepanelen geplaatst worden. De school zal hierdoor energieneutraal 
worden. 
  

4. Brief vervanging juf Jasmijn 

○ De brief is verstuurd en er zijn vooral veel positieve berichten ontvangen. Ouders hebben 

bijvoorbeeld aangegeven dat het fijn is dat er bekende gezichten voor de klas komen te 

staan.  

○ Juf Shanna komt in juni terug van haar verlof en zal waar nodig de klas ondersteunen en 

toezicht houden. 

○ Ouders zijn natuurlijk welkom om bij Tom of de leerkrachten aan te kloppen als er vragen 

zijn. 

    

5. Schoolplan  

○ Door de personele wijzigingen binnen AURO is de uitwerking van het koersplan 
enigszins blijven liggen. De Pijlstaart heeft het initiatief genomen om dit weer op te 
pakken met het bestuur van AURO, met een focus op (i) toekomstgericht onderwijs, (ii) 
goed werkgeverschap en (iii) zicht op kwaliteit. 



○ Tom is - in samenwerking met de leerkrachten - bezig met het schrijven van het nieuwe 
schoolplan (2024-2028). Daarin worden 7 pijlers uitgewerkt en die zijn ook met de 
leerkrachten besproken tijdens de studiedagen. Ouderbetrokkenheid is bijvoorbeeld een 
belangrijke pijler. Na de indiensttreding van Christian, de nieuwe AURO bestuurder, zal 
het schoolplan verder worden afgemaakt (startdatum is 1 april 2023). 

○ Tom meldt ook dat er medio september een nieuwe website zal komen. Meer info volgt.  
  

6. Formatieproces toelichting 

○ De formatie voor volgend jaar is rond! Tom heeft iedereen informeel gesproken over 

zijn/haar voorkeur en een indeling gemaakt. Deze is aan AURO voorgelegd en is in 

principe akkoord (past binnen begroting, zowel inhoudelijk als kwalitatief. 

○ Tom verwacht op korte termijn definitief akkoord van AURO. 

 

7. Nieuwe tenues leerlingen 

○ De OR heeft geld opgehaald en de school heeft zelf nog iets bijgelegd. Nu zijn er mooie 

nieuwe tenues voor de hele school (shirt, broek, sokken, grote tas waar alles in kan). De 

verwachting is dat de groepen 7/8 al in de nieuwe tenues aan het schoolvoetbaltoernooi 

kunnen deelnemen. Tevens kunnen de tenues worden gebruikt voor bijvoorbeeld 

schooluitjes. 

 

8. Begroting 

○ Er is een nieuwe controller bij AURO (Bert) en die zal binnenkort een kopie van de 

begroting met de MR delen. 

○ Tom heeft met het team gezeten en het team heeft de werkdrukmiddelen in een 

bestedingsplan gezet. 

○ De MR geeft aan om dit nog eventueel te vermelden in een berichtje naar de ouders, wat 

er allemaal nieuw zal worden aangeschaft. 

 

9. GMR update 

○ In de GMR vergadering was er opgebracht dat het lijkt of scholen vandaag de dag meer 

aandacht geven aan hoogbegaafde kinderen dan aan hulpbehoevende kinderen.  

○ In de MR hebben we besproken over de aanpak van De Pijlstaart. De MR is tevreden 

met alle initiatieven en hulp die wordt geboden aan kinderen. 

 

10. Rondvraag en afsluiting  

○ Tom: De school heeft twee vertrouwenspersonen (Cindy en Danielle) en zij zullen 
binnenkort een presentatie geven over hun taken. 

○ Marouane: Is het klimrek op schoolplein gevaarlijk? Tom geeft aan dat de inspectie laatst 
nog is geweest en hier geen opmerkingen over heeft gemaakt. Wel geeft Tom aan dat er 
naar zal worden gekeken, gelet op de indeling van het nieuwe schoolpein. 

○ Maxime: Doet de school aan afval scheiden? Tom geeft aan dat afval niet wordt 
gescheiden, maar dat er wel bewust wordt gekeken naar met het omgaan met het milieu. 
Dit komt terug in Burgerschap.  

○ Maxime: Wat wordt er gedaan met het informeren over grooming en sexting? Tom geeft 
aan dat dit een goede vraag is en zal dit oppakken en navragen. 

○ Maxime: De Rabobank heeft verschillende potjes waaruit initiatieven kunnen worden 
bekostigd. Wellicht een idee om als school eens in te duiken en te bekijken wat mogelijk 
is. 

○ Iedereen bedankt Jasmijn, aangezien dit haar laatste MR vergadering is voordat ze met 
verlof gaat. 

 

 

 



 

 

Deelnemers 

● Tom Hooghuis   TH Directeur 
● Jasmijn Valkenburg  JV Leerkracht 
● Linda Fokker   LF Leerkracht 
● Anne Zondag-Vermeij AZ Leerkracht 
● Maxine Klesman  MK Ouder 
● Marouane Iqrarouch  MI Ouder 
● Sidney Rouwenhorst  SR Ouder 

 


